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 Öppen 

Alvesta Renhållnings AB:s protokoll 

  

Plats och tid Kommunförrådet, personalmatsalen, torsdagen den 12 september 2024 kl 14:30-16:00. 

Paragrafer §§ 33-47  

Beslutande Linda Gustavsson (S), Ordförande 
Björn Nilsson (V), 1:e vice ordförande 
Åke Johansson (KD) 
Rune Gustavsson (M) 
Anders Sandgren (AA) 

 

Närvarande ersättare Per-Anders Nordahl (S) 
 

 

Övriga närvarande Conny Pettersson Vd 
Martin Lindberg Avdelningschef 
Viola Colldin Ekonom 

 

  

Justeringens tid och plats  
Tid och plats för justering: Protokollet justeras digitalt via Ciceron Assistent, senast tisdagen den 17 september 2024. 

Utsedd att justera: Åke Johansson (KD) 
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

  

 Conny Pettersson  

 Ordförande 
  

 Linda Gustavsson (S)  

 Justerare 
  

 Åke Johansson (KD)  
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§ 33 Dnr ARAB-2024-00001  

 

Mötets öppnande 

Sammanfattning 

Ordförande Linda Gustavsson (S) hälsar samtliga välkomna till dagens 
sammanträde. 
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§ 34 Dnr ARAB-2024-00002  

 

Val av mötes sekreterare 

Beslut 

Till mötessekreterare valdes Conny Pettersson 

Sammanfattning 

Val av mötessekreterare 
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§ 35 Dnr ARAB-2024-00003  

 

Val av justerare, tid och plats 

Beslut 

Till att justera protokollet jämte ordförande valdes Åke Johansson. Protokollet 
justeras digitalt via Ciceron Assistent senast tisdagen den 17 september 2024. 

Sammanfattning 

Val av justerare, tid och plats. 
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§ 36 Dnr ARAB-2024-00004  

 

Godkännande av dagordning 

Beslut 

Upprättad dagordning godkändes 

Sammanfattning 

Godkännande av dagordning 
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§ 37 Dnr ARAB-2024-00005  

 

Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Beslut 

Styrelsen beslutar att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 

Sammanfattning 

Godkännande av föregående mötesprotokoll 
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§ 38 Dnr ARAB-2024-00006  

 

Ekonomisk rapport 

Beslut 

Styrelsen beslutar att lägga resultatrapporten till handlingarna. 

Sammanfattning 

Bolagets ekonom föredrog ekonomisk rapport per den 31/8-24. Resultatet ligger 
lite högre än budget och pekar på ett helårsresultat på +2,5 miljoner kr. 
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§ 39 Dnr ARAB-2024-00023  

 

Redovisning av delårsbokslut per den 31 augusti 2024. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att lägga delårsbokslutet till handlingarna. 

Sammanfattning 

Bolagets ekonom Viola Colldin föredrog delårsbokslut t.o.m. 31/8 -24 inför 
styrelsen. Resultatet ligger lite högre än budget och hamnade på ett delårsresultat 
på + 1,2 miljoner kr. Det beror främst på att bolaget nu har fått ersättning från 
Naturvårdsverket för införande av FNI (fastighetsnära insamling av förpackningar 
och returpapper) med våra färgade påsar samt att bolaget fått ersättning för att de 
nu ansvarar för alla återvinningsstationer i kommunen. 
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§ 40 Dnr ARAB-2024-00025  

 

Vd / Rapport instruktion. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att anta upprättat förslag till "Vd / Rapport instruktion". 

Sammanfattning 

Vd föredrog upprättat förslag till "Vd / Rapport instruktion". 
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§ 41 Dnr ARAB-2024-00026  

 

Arbetsordning för styrelsen. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att anta upprättat förslag på "Arbetsordning för styrelsen". 

Sammanfattning 

Vd föredrog upprättat förslag på "Arbetsordning för styrelsen". 
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§ 42 Dnr ARAB-2024-00027  

 

Rutiner för inköp och upphandling. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att anta upprättat förslag till "Rutiner för inköp och upphandling". 

Sammanfattning 

Vd föredrog upprättat förslag till "Rutiner för inköp och upphandling". 
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§ 43 Dnr ARAB-2024-00024  

 

Information om bolagets återvinningsstationer och 
återvinningscentraler. 

Beslut 

Styrelsen tackade för informationen, och tyckte det var bra att Naturvårdsverket 
hade skickat ut ersättning för det jobb som bolaget lägger på 
återvinningsstationerna och återvinningscentralerna i kommunen. 

Sammanfattning 

Vd informerade om hur det går med övertagandet av alla återvinningsstationerna i 
Alvesta kommun, gällande hämtning av återvinnings material samt hur det fungerar 
med städuppdraget. Vd informerade om att det fortfarande är nedskräpat vid vissa 
återvinningsstationer, vilket medför ökade nedskräpnings kostnader för bolaget. 
Alla nedskräpningar på återvinningsstationerna polisanmäls omgående.  

Vd informerade att de nu tillsammans med Alvesta kommuns planavdelning tittar 
på ett par områden vid Ilabäcksvägen som skulle kunna vara aktuella för en ny 
återvinningscentral. Inga beslut är tagna ännu. 
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§ 44 Dnr ARAB-2024-00016  

 

Redovisning av personalläget inom bolaget. 

Beslut 

Styrelsen tackade för informationen. 

Sammanfattning 

Avdelningschef Martin Lindberg redovisade hur personalläget inom bolaget ligger 
till gällande anställningar, sjukfrånvaro, ledigheter samt hur det har gått under 
semesterperioden för de vikarier man tagit in. 
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§ 45 Dnr ARAB-2024-00017  

 

Övriga frågor. 

Beslut 

Styrelsen tackade för informationen. 

Sammanfattning 

Vd informerade om att bolaget nu har fått ersättning från naturvårdsverket för 
årets 6 första månader, för att bolaget har infört FNI (fastighetsnära insamling av 
förpackningar och returpapper) detta gäller de 8 olika färger på påsar som bolaget 
infört för insamling av matavfall, restavfall, förpackningar och returpapper till 
Alvesta kommuns invånare. Bolaget har även fått ersättning för det återvinnings 
material som man samlat in via dessa påsar men även för det material man får in 
via återvinningsstationer och återvinningscentralerna i kommunen.  

Vd informerade och visade upp den nya skåpbilen med dess nya logga / information 
som står på skåpets sidor. 

Vd informerade om att bolaget är på gång med att genomföra en 
kundnöjdhetsmätning för att vad invånarna i Alvesta kommun tycker om Alvesta 
Renhållnings AB. Denna kundnöjdhetsmätning visar även vilka förbättringar som 
bolaget behöver prioritera och genomföra. Denna mätning kommer att starta upp 
under hösten i år. 

Vd informerade om att de även är på gång med att utföra en plockanalys både på 
mat- och restavfallet i våra påsar. Men Avfall Sverige har gått ut med att vi måste 
avvakta tills de kommer ut med en manual hur denna plockanalys ska gå till, detta 
eftersom de firmor som genomför dessa plockanalyser inte har utfört dessa 
analyser på likvärdigt sätt vilket då innebär att kommunerna har fått olika resultat 
efter sina plockanalyser. Denna manual ska färdigställas under hösten. 

Vd informerade om att det är på gång med en ”Workshop ÅVC återbruk” där både 
politiker och tjänstemän från kommunen kommer att delta, samt deltagare från vår 
styrelse och våra tjänstemän. Inbjudan kommer framöver. 

Vd informerade om att det är på gång med nya avfallsföreskrifter för Alvesta 
kommun, undertecknad tillsammans med tjänstemän från Alvesta kommun tittar på 
detta. 

Vd visade upp matavfalls korgar som han köpt in. De är till för att sätta den gröna 
påsen i. Detta är ett prov för att kolla va hur dessa matavfallskorgar tas emot, och 
de har delats ut till de som har frågat efter något kärl till att sätta den gröna påsen i. 

Ordförande informerade om att hon behöver flytta decembermötet från den 5:e, 
till den 4:e december, pga hon blivit dubbelbokad. Plats meddelas senare. 
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§ 46 Dnr ARAB-2024-00018  

 

Nästa styrelsemöte, tid och plats. 

Sammanfattning 

Nästa styrelsemöte är torsdagen den 10:e oktober, kl. 14:30 på Hjärtenholmsvägen 
14 (kommun förrådet) i Alvesta. 
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§ 47 Dnr ARAB-2024-00019  

 

Mötets avslutande. 

Sammanfattning 

Ordförande avslutade mötet och tackade för ett intressant och informativt 
styrelsemöte, och riktade ett stort tack till bolagets ekonom Viola Colldin för hennes 
redovisning av bolagets ekonomi. 

 


